
Beste Saskia, 
 
Zoals net besproken over de telefoon stuur ik je hierbij de uitkomst van de gesprekken die zijn 
gevoerd over de eerder gecommuniceerde lijn v.w.b. het tarief. Gezien we momenteel in een 
aanbestedingstraject zitten geven wij per mail, in plaats van in een persoonlijk gesprek, aan jullie 
mee dat de regio niet gaat afwijken van de eerder gecommuniceerde lijn. 
 
Inzicht 
Jullie hebben uitgebreid kunnen aangeven op welke onderdelen jullie kosten afwijken van ons 
tarief(model). Daarin is duidelijk naar voren gekomen dat de voornaamste oorzaken van deze 
afwijkingen ligt bij het verzuim, de overhead en loonkostenontwikkelingen (waarvan de eerste twee 
aspecten spelen in meer of minder mate bij alle HbH aanbieders): 

• De cao-ontwikkelingen tussen 2021 en 2024 bedragen 17,0%. Ons tarief is met 16,3% 
gestegen; 

• De productiviteit waarmee in 2021 is gerekend is vrij hoog (o.a. door laag verzuim en 
mogelijk door zakelijke reistijd); 

• Overhead is nu hoger dan waarmee in 2021 is gerekend door stijging van huurkosten en 
energiekosten; 

• Tenslotte worden in de huidige arbeidsmarkt hogere lonen betaald en zijn er vaker tijdelijke 
krachten in dienst. Beide zorgen voor hogere sociale lasten.    

 
Conclusie 
Bovenstaand inzicht heeft er niet toe geleidt dat regio Midden- Holland terug gaat komen op haar 
eerdere besluit om af te wijken van de huidige contractuele afspraken. Het huidige tarief wordt 
daarom niet aangepast. De hogere indexatie ten gevolge van de cao-ontwikkelingen en de 
ontwikkelingen in het verzuim is een werkgeversrisico en vallen – meerjarig gezien- grotendeels 
binnen de marge van 2 % risico opslag. Er is daarnaast geen rechtstreeks uit de wet voortvloeiende 
verplichting die gemeenten ertoe dwingt om, in afwijking van de contractuele afspraken over 
indexatie van tarieven met aanbieders, tussentijds de tarieven aan te passen naar aanleiding van de 
nieuwe cao VVT. Ook de VNG stelt dat het tussentijds uitonderhandelen van loonstijgingen van een 
aanbieder in principe pas een issue van de gemeente is wanneer zij nieuwe overeenkomsten sluiten 
of bestaande overeenkomsten verlengen.  
  
Wij gaan ervan uit jullie hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. Net bespraken wij ook nog het 
voorstel van Angenie om een kennismakingsgesprek in te plannen. Jij had aangegeven op dit voorstel 
terug willen te komen.  
 
Met vriendelijke groet, 

 
Ayla van Brink 

 
Senior beleidsadviseur Wmo en toezicht 
Namens de gemeenten Midden-Holland  
Regionale werkorganisatie sociaal domein i.o. 

ayla.vanbrink@gouda.nl  | www.gouda.nl | 
06-43385487 
Aanwezig: maandag, dinsdag, donderdag en vrijdag (even weken) 
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